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»دنیای هوادار« از رقابت های جهانی گزارش می دهد:

تاریخ سازی موی تای ایران با کسبِ ۱۴ مدال

پرسپولیس با پیکان به کورس رسید؛

بازگشت از ایستگاه اکباتان!
صفحه 7

اندرحکایتِ تعطیلی دو هفته ای لیگ برتر والیبال؛

هیــچ
 برای هیــچ!

صفحه 6

اندراحوالات رتبه بندی معلمان؛

طرحی در راستای ارتقای
 کیفیتِ خدمات 

صفحه 2

تیم های ملی موی تای مردان و زنان ایران در رقابت های جهانی تایلند صاحب ۱۴ مدال رنگارنگ شدند که مدال های طلای کاروان ایران و بیشترین مدال های نقره و برنز را دختران کسب کردند. رقابت های موی تای 
قهرمانی جهان به میزبانی شهر بانکوک پایتخت تایلند برگزار شد و تیم ملی موی تای ایران در هر دو بخش مردان و زنان صاحب ۲مدال طلا، ۷ نقره و ۵ برنز شدند. تیم زنان  ایران در این مسابقات درخشش ویژه ای 

داشت و ۹ مدال حاصل از ۲ نشان طلا، ۵ نقره و ۲ برنز را به نام خود ثبت کرد. 
... ادامه در صفحه 8
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خبر

یادداشت

بهداشت و سلامت

اندراحوالات رتبه بندی معلمان؛

طرحی در راستای ارتقای
 کیفیتِ خدمات 

موضوع بحث برانگیز در حوزه 
طرح  پرورش،  و  آموزش 
رتبه بندی معلمان است. یکی 
از نظام های فرعی چهارده گانه 
سند تحول بنیادین، موضوع 
نظام رتبه بندی است که در 
کنار این نظام، نظام سنجش 
هم  حرفه ای  صلاحیت  و 

وجود دارد که مکمل یکدیگر هستند. 
طرح رتبه بندی معلمان می خواهد تفاوت حقوق معلمان را 
با سایر کارمندان دولت کم کند و همچنین انگیزه ای باشد 
برای ارتقای توانمندی معلمان در مدارس. در واقع این طرح 
فرآیندی است که منجر به ارتقای کیفیت خدمات می شود و 
هدف اول و مستقیم آن افزایش حقوق نیست اما منجر به 

افزایش حقوق هم می شود. 
دولت و مجلس برای اجرای طرح رتبه بندی معلمان مصمم 
هستند، چرا که تراز معلم را در آموزش و پرورش مشخص 
کرده و معلمان بر اساس تلاش، پژوهش های علمی و ظرفیتی 
رتبه های مختلف تقسیم  به  و  دارند، دسته بندی شده  که 
می شوند و هدف از این رتبه بندی، ارتقای علمی معلمان است. 
کیفیت آموزشی و پرورشی معلمان ارتباط بسیاری با وضعیت 
معیشتی و نظام پرداخت آن ها دارد، در شرایطی که رتبه بندی 
معلمان در معیشت آن ها هم تاثیر دارد اما مهمترین دستاورد 

آن، ارتقای سطح علمی جامعه است. 
اگر قرار است عدالت آموزشی و پرورشی رخ دهد باید کیفیت 
آموزشی و پرورشی برقرار شود و عامل اصلی و مهم این امر، 
استقرار نظام رتبه بندی معلمان و اصلاح نظام پرداخت و 
تقویت نظام حقوق و مزایای معلمان است. اما سوال اساسی 
این است که آیا با این طرح در مسیر افزایش انگیزه و ارتقای 
کیفیت آموزشی و پرورشی خواهیم رسید یا فقط درصدی به 
حقوق معلمان اضافه می شود و خبری نه از ارتقای کیفیت 
است و نه از افزایش انگیزه.  شاید برای پاسخ دادن به این 
سوال ابتدا باید دریابیم این افزایش حقوق تا چه میزان ما را 
برای رسیدن به هدفمان ترغیب می کند و آیا باعث ایجاد انگیزه 
می شود یا نه! در نهایت به بحث بودجه می رسیم که یکی از 
مهمترین عوامل در اجرای این طرح است و هنوز هم بر سر 
تامین اعتبارات آن، حرف و حدیث های بسیاری مطرح است، 
برای رسیدن به جواب تمامی این سوالات باید دید مجلس و 

دولت چه راهکاری برای آن دارند.

»سازمان جهانی بهداشت«:

اومیکرون با سرعت درحال 
گسترش است

سازمان جهانی بهداشت با هشدار نسبت به گسترش سریع 
سویه امُیکرون در جهان اعلام کرد: مواردی از ابتلا به این سویه 

جهش یافته در ۷۷ کشور تایید شده است.
تدروس آدهانوم دبیر کل سازمان جهانی بهداشت با بیان اینکه 
به احتمال زیاد موارد دیگری از ابتلا به سویه امُیکرون در جهان 
وجود دارد که هنوز شناسایی نشده اند، گفت: اقدامات کافی 

برای مقابله با این سویه انجام نگرفته است.
وی اظهار داشت: حتی اگر سویه امُیکرون کمتر باعث بروز 
نوع شدید بیماری شود، افزایش آمار مبتلایان می تواند بار 
مضاعفی بر نظام سلامت باشد. سویه امُیکرون اولین بار در 
ماه نوامبر در آفریقای جنوبی شناسایی شد و از آن زمان شمار 
مبتلایان بیماری کووید-۱۹ در این کشور روند افزایشی پیدا 

کرده است.

خبر اول

»جانشین پلیس راهور ناجا« مطرح کرد:

جریمه »نیم میلیونی« تردد غیرمجاز پابرجاست
سردار سید تیمور حسینی جانشین پلیس راهور ناجا در 
گفت وگویی در خصوص آخرین وضعیت تردد در جاده های 
وضعیت  در  شهر  حاضر ۸  حال  در  داشت:  اظهار  کشور 
نارنجی، ۱۱۹ شهر در وضعیت زرد و ۳۲۱ شهر در وضعیت 
آبی بوده و خوشبختانه شهری در وضعیت قرمز کرونایی 

قرار ندارد.
جانشین پلیس راهور ناجا تصریح کرد: براساس مصوبات 
به  تردد  محدودیت  کرونا،  با  مقابله  ملی  ستاد  ابلاغی 
شهرهای قرمز و نارنجی همچنان پابرجاست و در حال 
در  محدودیت  اعمال  نیست  قرمز  شهری  که  حاضر 

شهرهای نارنجی برقرار است.
وی افزود: بر همین اساس خروج خودرو با 
پلاک بومی از شهرهای نارنجی و ورود خودرو 
با پلاک غیر بومی به این دسته از شهرها 
ممنوع بوده و جریمه ۵۰۰ هزار تومانی تردد 

غیر مجاز برای خودروها منظور 
می شود.

جانشین پلیس راهور ناجا 
با بیان اینکه برای تردد و 
سفر به شهرهای زرد و آبی 

که  افرادی  کرد:  ندارد خاطرنشان  وجود  محدودیتی 
برای موارد ضروری نیاز به تردد به شهرهای نارنجی 
دارند باید از فرمانداری مجوز تردد اخذ کرده تا 

جریمه نشوند.
جانشین پلیس راهور ناجا اعلام کرد: ماموران 
جاده  در  ناجا  راهور  و  راه  پلیس 
و  داشته  حضور  کشور  های 
هوشمند  های  دوربین  بر  علاوه 
جاده ای، ماموران نیز تردد غیر مجاز 

خودروها را جریمه خواهند کرد.

حوادث و انتظامی

کرونا در ایران

رییس پلیس امنیت عمومی پایتخت از اجرای طرح 
برخورد با فروشندگان و دارندگان سلاح و مهمات غیر 
پیام  ذسرهنگ  داد.  خبر  تهران  شهر  سطح  در  مجاز 
کاویانی در این باره اظهار داشت: اجرای طرح امنیت 
محله محور و همچنین پاکسازی مناطق آلوده از حیث 
سلاح و مهمات غیر مجاز ، در ۳ روز گذشته توسط 

ماموران پلیس امنیت عمومی تهران عملیاتی شد.
وی افزود: در این طرح تعدادی از حاملان و فروشندگان 

مجازی  فضای  در  که  جنگی  غیر  مهمات  و  سلاح 
فعالیت داشتند دستگیر و ۱۰ قبضه سلاح شکاری ، ۳ 

قبضه شبه سلاح و ۲ قبضه سلاح جنگی کشف شد.
تهران،  پلیس  رسانی  اطلاع  پایگاه  گزارش  اساس  بر 
کاویانی با بیان اینکه تمامی افراد دستگیر شده ، در 
زمینه سلاح و مهمات غیر مجاز سابقه دار هستند ، 
گفت: متهمان برای طی مراحل قانونی به مرجع قضائی 

معرفی شدند.

قطعی  معیارهای  اساس  بر  و  گذشته  روز  شبانه  در 

تشخیصی، ۲ هزار و ۶۵۱ بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ 
در کشور شناسایی شد که ۳۸۸ نفر از آنها بستری شدند. 
مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به ۶ میلیون و ۱۶۲ هزار 
و ۹۵۴ نفر رسید. متاسفانه در طول ۲۴ ساعت گذشته، 
۵۲ بیمار کووید۱۹ جان خود را از دست دادند و مجموع 
جان باختگان این بیماری به ۱۳۰ هزار و ۸۸۳ نفر رسید. در 
شبانه روز گذشته در ۱۱ استان شامل سیستان و بلوچستان، 
خراسان جنوبی، سمنان، بوشهر، ایلام، هرمزگان، مرکزی، 
فوت  از  موردی  هیچ  کرمانشاه،  و  گلستان  قم،  اردبیل، 

بیماران کرونایی گزارش نشده است. خوشبختانه تا کنون 
۵ میلیون و ۹۸۵ هزار و ۷۳۵ نفر از بیماران، بهبود یافته 
و یا از بیمارستانها ترخیص شده اند. سه هزار و ۴ نفر از 
بیماران مبتلا به کووید۱۹ در بخش های مراقبت های ویژه 
بیمارستانها تحت مراقبت قرار دارند. تا کنون ۴۰ میلیون و 
۳۶۲ هزار و ۲۶۹ آزمایش تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام 
شده است. در حال حاضر ۰ شهر کشور در وضعیت قرمز، ۸ 
شهر در وضعیت نارنجی، ۱۱۹ شهر در وضعیت زرد و ۳۲۱ 

شهر در وضعیت آبی قرار دارند.

»رییس پلیس امنیت عمومی پایتخت« خبر داد:

دستگیری فروشندگان اسلحه در فضای مجازی

52 فوتی جدید کرونا در کشور؛

تعداد بهبودیافتگان کرونا به ۵ میلیون و ۹۸۵ هزار و ۷۳۵ تن رسید

»پیامبر گرامی اسلام )ص(«: سرافرازترین قتل و کشتارها، شهادت شهیدان است.
دنیای هوادار یاد و خاطره شهدا به ویژه شهدای استان ایلام را گرامی می دارد

شهریسلامت

الکترونیک به  شاخص درصد تحقق نسخه 
صورت تجمعی در آذر ماه به ۷۵ درصد رسیده 
است. در حال حاضر ۲۲ استان بیش از ۸۰ 
درصد تحقق نسخه الکترونیک را داشتند که 
از این بین، ۱۲ استان بین ۹۰ تا ۱۰۰ درصد 
و ۱۰ استان بین ۸۰ تا ۹۰ درصد این طرح را 

اجرایی کردند.
شاخص روزانه درصد تحقق نسخه الکترونیک 

از ابتدای آذر ماه تا ۲۳ آذر ماه ۱۴۰۰ در استان سمنان از ۵۶ درصد به ۸۶ درصد رسیده 
است. در همین بازه زمانی در استان فارس از ابتدای ماه جاری، شاخص روزانه از ۳۴ 
درصد به ۷۴ درصد و در استان مازندران از ۴۵ به ۶۱ درصد رسیده است. استان های 
تهران، البرز، سیستان و بلوچستان، گیلان، خراسان رضوی و اصفهان، شاخص ها به 
کندی افزایشی است. در استان تهران از ابتدای ماه جاری، شاخص روزانه از ۴۳ درصد با 
اندکی افزایش به ۴۹ درصد و در استان البرز از ابتدای ماه جاری، شاخص روزانه از ۴۸ 

درصد به ۵۵ درصد رسیده است.

معاون اجتماعی پلیس راهور ناجا اعلام 
از  قبل  خودروسازان  باید  حتما  که  کرد 
این  غیر  در  کنند  نصب  را  پلاک  خروج 
می شود  توقیف  وسیله  حتما  صورت، 
می شود.  داده  قضایی  مراجع  تحویل  و 
سرهنگ عین الله جهانی معاون اجتماعی 
پلیس راهور ناجا در گفتگو با خبر ۱۴ شبکه 
خروج  عدم  درباره  کرد:  اظهار  سیما  یک 

خودروها بدون پلاک از کارخانه، دستورالعمل صادر شده و با توجه به مصوبه صادر 
شده خودروی بدون پلاک از کارخانه نباید خارج شوند و اگر خارج شد، ازمصادیق 
احتکار و قاچاق محسوب شود. وی ادامه داد: این مصوبه در دست اجراست و برای 
یک الی دو سال پیش است، متاسفانه برخی شرکت های خودروساز چندی پیش 
اقدام به خروج خودروهای بدون پلاک از کارخانه می کردند بر همین اساس پلیس 
راهور اعلام کرد که حتما باید خودروسازان قبل از خروج پلاک را نصب کنند در غیر 

این صورت، حتما وسیله توقیف می شود و تحویل مراجع قضایی داده می شود.

»سازمان بیمه سلامت« خبر داد:

تحقق ۷۵ درصدی نسخه الکترونیک در کشور
»معاون اجتماعی پلیس راهور ناجا« مطرح کرد:

خودروهای بدون پلاک توقیف می شوند

سارا نصرتی 

 نویسنده و مترجم
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اجتماعی

بازرگانی

موجودی گمرکها 5/8 میلیون شد؛

کاهش 1/2 میلیون تنی 
دپوی کالای اساسی

براساس این گزارش تا ۲۳ آذر ماه جمع کالاهای 
اساسی شامل موجودی، پای اسکله و منتظر در 
لنگرگاه به ۵.۸ میلیون تن رسیده است که از این 
رقم ۳.۵ میلیون تن مربوط به موجودی در بنادر و 
۲.۳ میلیون تن نیز مربوط به شناورهاست که ۴۰۵ 
هزار تن آن در شناورهای کنار اسکله در حال تخلیه 
بوده و ۱.۹ میلیون تن هم در شناورهای منتظر در 

لنگرگاه قرار دارد. 
جزئیات اقلام موجود در گمرک و بنادر نشان می 
دهد که از ۳.۵ میلیون تن موجودی، ۴۱۰.۵ هزار 
تن گندم، ۱.۱ میلیون تن ذرت، ۴۹۳.۸ هزار تن 
جو، ۶۶۶.۹ هزار تن سویا، ۷.۴ هزار تن برنج، ۲۱۱.۹ 
هزار تن شکر، ۵۰۸.۶ هزار تن روغن خام و ۱۴۵ 
هزار تن دانه های روغنی است. در بین ۱.۲ میلیون 
تن کالای موجود در شناورها نیز حجمی از ذرت، 
دارد.  قرار  برنج  و  روغنی  های  دانه  سویا،  گندم، 
در رابطه با وضعیت بنادر نیز بیشترین میزان در 
بندر امام خمینی )ره( با ۲.۶ میلیون تن  و بعد 
دپو  رجایی  بندر شهید  در  آن ۳۲۲.۵ هزار تن  از 

شده است. 
در سایر بنادر نیز ۳۱۲.۱ هزار تن بندرامیرآباد، ۹۹.۹ 
هزار تن نوشهر، ۴۵.۱ هزار تن انزلی، ۶۶.۲ هزار تن 
چابهار، ۲۰۸ هزار تن آستارا، ۴۴.۳ هزار تن فریدون 
کنار، ۱.۳ هزار تن شهید باهنر، ۸۳ تن خرمشهر و 

۷۰ تن در بندر لنگه موجود است. 
این در حالی است که در آبان ماه  هفت میلیون 
تن مجموع کالا در بنادر بود که ۳.۸ میلیون تن 
به صورت موجودی و ۳.۲ میلیون تن در اسکله ها 
بوده است. بر این اساس در فاصله آبان تا آذرماه 
مجموع کالاهای موجود در گمرک و بنادر کاهش 
بیش از ۱.۲ میلیون تنی داشته که حدود ۳۰۰ هزار 
تن مربوط به موجودی و حدود یک میلیون تن در 

رابطه با کالاهای موجود در اسکله است.

گزارش

بر اساس آنچه در بند »ک« تبصره ۶ ماده واحده لایحه بودجه سال ۱۴۰۱ آمده 
است، عوارض مصوب در شبکه آزادراهی پس از عدم پرداخت در زمان مقرر، 
مشمول جریمه غیر قابل بخشودگی معادل ۲۰ درصد عوارض مصوب در آزادراه 
مربوطه است و در صورت اخیر بیش از یک ماه در پرداخت علاوه بر اصل 
عوارض و جریمه مذکور، مشمول جریمه ای معادل ۲ درصد مجموع نرخ عوارض 
مصوب و جریمه ۲۰ درصدی به ازای هر ماه تاخیر خواهد بود. منابع حاصله از 
این محل صرف استهلاک اصل و سود سرمایه گذاری صورت گرفته در شبکه 

آزادراهی خواهد شد.
این بدان معنی است که اگر یک راننده بد حساب یک بار از آزادراه تهران-شمال عبور 
کند و عوارض خودش را پرداخت نکند. به ازای یکبار تردد از این محور )بر اساس 
آخرین نرخ نامه مصوب در سال ۱۳۹۹( باید مبلغی معادل ۵۰ هزار تومان )برای عبور 
از فاز یک و چهار( در روزهای تعطیل پرداخت کند اما پس از یکسال بدحسابی، 
اصل و جریمه ای که باید بپردازد به ۷۴ هزار و ۴۰۰ تومان  می رسد و هر قدر تعداد 
این ترددها بیشتر شود مسلما جریمه او نیز به صورت تصاعدی بالا رفته و بیشتر 
می شود. یا به عنوان مثال اگر راننده ای از آزادراه قم-گرمسار عبور کند به ازای یکبار 
تردد باید ۱۸ هزار تومان پرداخت کند اما پس از یکسال بدحسابی این عدد به ۲۶ 

هزار و ۷۸۴ تومان خواهد رسید.

وزارت صنعت، معدن و تجارت اعلام کرد: بنا بر مصوبه کارگروه تنظیم بازار، 
قیمت تولیدکننده به صورت آزمایشی بر روی ۸ قلم کالای مصرفی و اساسی 
درج می شود. بنا بر مصوبه کارگروه تنظیم بازار قیمت تولید کننده از ۲۷ آذر 
ماه امسال به صورت آزمایشی بر روی ۴ قلم کالای مصرفی و ۴ قلم کالای 
سرمایه ای )مجموعاً ۸ قلم کالا( درج خواهد شد. بر این اساس، چهار قلم 
کالای مصرفی شامل )آب معدنی، نوشابه گازدار، آبمیوه و ماءالشعیر( و 
چهار قلم کالای سرمایه ای نیز شامل )غذا ساز، نوشیدنی ساز، چرخ گوشت 

و ماکرویو( خواهد بود.
این تصمیم با توجه به مفاد بند ۲۳ سیاست های کلی اقتصاد مقاومتی 
مبنی بر ضرورت شفاف سازی و روان سازی نظام قیمت گذاری و روزآمد 
سازی شیوه های نظارت بر بازار و همچنین لزوم اطلاع رسانی دقیق در 
مورد قیمت کالا به مصرف کنندگان است. در این راستا دستورالعمل درج 
قیمت تامین کننده )تولیدکننده و وارد کننده( در ۲۰ آذر ماه امسال ابلاغ 

شده است.
کارگروه تنظیم بازار همچنین مقرر کرد سازمان حمایت مصرف کنندگان و 
تولیدکنندگان پس از اجرای آزمایشی طرح، ارزیابی های لازم را انجام و نتیجه 

را به کارگروه ارائه کند.

براساس تصمیمات انجام شده در راستای عملیاتی بودن پروژه استقرار سامانه جامع 
تجارت برای کالا های لوازم خانگی در سازمان حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان و 
تکالیف قانونی منبعث از قانون مبارزه با قاچاق کالا و ارز مبنی بر ضرورت ثبت اطلاعات 
مربوط به تولید، نگهداری، توزیع و... کالا ها در سامانه جامع تجارت، کلیه واحد هایی 
که کالا های فوق را عرضه می کنند باید نسبت به ثبت کد ملی خریداران محصولات 
لوازم خانگی در سطح عرضه توسط نمایندگی ها و توزیع کنندگان اعم از عمده فروشی و 
خرده فروشی اقدام کنند. بر همین اساس فروشندگان لوازم خانگی هم به ازای فروش 
این محصولات باید کد ملی افراد خریدار را دریافت و آنها را در سامانه تجارت درج کنند، 
همین موضوع در چند ماه اخیر مشکلات متعددی را برای فروشندگان و مردم به وجود 
آورده است، برخی از کسبه می گویند: خریدار رغبتی به ارائه کد ملی خود به ما ندارد و ما 
نیز ملزم به دریافت کد ملی هستیم چرا که باید فروش کالا در سامانه تجارت درج شود.
نکته قابل تأمل اینجاست آن دسته از فروشندگانی که خرید و فروش خود را در چارچوب 
سامانه تجارت انجام نمی دهند فروش خوبی دارند اما آن دسته از کسبه که خود را ملزم به 
اجرای مصوبه می دانند در فروش با مشکلات متعددی روبه رو هستند. با تشدید اعتراضات 
انجمن لوازم خانگی نیز ضمن مخالفت با اجرایی شدن دریافت کد ملی از مشتریان معتقد است 
»الزام کد ملی توسط مصرف کنندگان در فرآیند خرده فروشی زمینه ساز گسترش مصرف کنندگان 

به سمت خرید کالاهای قاچاق و تضعیف بازار لوازم خانگی ساخت داخل خواهد شد.«

بر اساس بند »ک« تبصره 6 ماده واحده لایحه بودجه سال 1401؛

جزییات جریمه رانندگان بدحساب
 در آزادراه های کشور

بنا بر مصوبه کارگروه تنظیم بازار؛

درج آزمایشی قیمت تولیدکننده 
بر روی ۸ قلم کالا

چالش فروش لوازم خانگی با کد ملی؛

کمک یک مصوبه قانونی به رونق 
کالای قاچاق

خبر خبر

»رییس کمیسیون اقتصادی« مطرح کرد:

محسن رضایی متولی رمزارزها 
در ایران شد

پور ابراهیمی رییس کمیسیون اقتصادی اذعان داشت با حضور 
معاون اقتصادی رییس جمهور، وزیر اقتصاد و امور دارایی و 
رییس کل بانک مرکزی جلسه ای برگزار شد. وی تصریح کرد: 
دولتمردان عملا به موضوع رمز ارزها ورود کرده اند و معاون 
اقتصادی رییس جمهور هم متولی این موضوع در دولت شده 
است. ما اقدامات خود در این بخش را به دولتمردان عرضه و 

گزارش آن ها را در این بخش اخذ کرده ایم.
این نماینده مجلس افزود اقدامات کمیسیون در زمینه رمز 
ارزها در جریان است. از این رو دولتمردان به ما گفته اند 
که ما در این زمینه قانون گذاری کنیم و به همین جهت 
ما متنی را در کمیسیون در این بخش آماده کرده ایم و 
به دولت گفتیم که در این بخش آئین نامه های لازم را 

تدوین کند.
وی در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه آیا دولت دیگر در این 
این مسئله  باشد  اگر لازم  داد، گفت:  نخواهد  بخش لایحه 
می تواند مدنظر قرار گیرد. با این حال ارائه لایحه در این بخش 
حتما زمان بر است و بهتر است که ما طرحی در این بخش 

ارائه دهیم.
پورابراهیمی افزود: اگر ما روی محتوای اصلی موضوع فعالیت 
رمزارزها توافق داشته باشیم، دیگر فرقی ندارد اسم آن چه باشد.

در جلسه ستاد تنظیم بازار مطرح شد:

نسخه پیچی معاون اول رئیسی 
برای مهار گرانی

ریزی ها و  برنامه  به  اشاره  با  اول رییس جمهور  معاون 
کالاهای  و  اقلام  قیمت  کنترل  برای  دولت  تصمیمات 
ضروری مورد نیاز خانوار گفت: نظارت بر قیمت همه اقلام 
ضروری است تا شاهد نابسامانی و افزایش بی رویه قیمت 
ها در بازار نباشیم. محمد مخبر ظهر در جلسه ستاد تنظیم 
بازار،  بر ضرورت تشدید نظارت از سوی سازمان تعزیرات و 
سایر دستگاه های نظارتی تاکید کرد و گفت: نباید اجازه 
دهیم که هر کسی قیمت کالاها را بر اساس خواست خود 
افزایش دهد. در این جلسه گزارشی از وضعیت مایحتاج شب 
یلدا ارائه و مقرر شد تا سطح ارایه اقلام اساسی شب یلدا در 
میادین میوه و تره بار با قیمت مناسب و مصوب افزایش 
یافته و برخی اقلام نیز بصورت هوشمند از طریق سامانه های 
اینترنتی به فروش برسد. همچنین در این جلسه که وزرای 
جهاد کشاورزی، راه و شهرسازی، صمت، سخنگوی دولت و 
جمعی از مدیران سازمان های مربوطه حضور داشتند، گزارشی 
از وضعیت شبکه توزیع اقلام ارائه شد و با توجه به تاثیرات 
مطلوب توزیع هوشمند کالاهای اساسی بر افزایش عدالت در 
دسترسی و کاهش قیمت ها مقرر شد تا از ظرفیت اتحادیه 
ها و فروشگاههای زنجیره ای نیز برای گسترش این طرح 

استفاده شود.

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »محمد شکری«
- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد
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مهدی شهیم

 نویسنده

استان ها
تزریق دز سوم واکسن ایمنی بدن را در برابر کرونا ۹0٪ افزایش می دهد!

دکتر گویا رئیس مرکز مدیریت بیماری های واگیر وزارت بهداشت بر اهمیت واکسیناسیون نوبت سوم و تاثیر 
آن بر مهار سویه اومیکرون تاکید کرد و گفت: تزریق نوبت سوم واکسن ایمنی بدن در برابر ویروس کرونا را به 

۹۰٪ می رساند.

گلستان

»رئیس سازمان ثبت اسناد و املاک کشور« 
خبر داد:

سند مالکیت برای 87 میلیون هکتار 
از اراضی ملی کشور صادر شد

حسن در جمع خبرنگاران اظهار داشت: 133 میلیون هکتار از 
مساحت کشور جزو عرصه های ملی است که تاکنون مالکیت 

دولتی در 113 میلیون هکتار آن تثبیت شده است.
وی با اشاره به اجرای طرح کاداستر اراضی ملی کشور گفت: از 
مجموع مساحت اراضی که مالکیت دولت بر آن تثبیت شده 

است برای 87 میلیون هکتار اسناد ملی صادر شد.
رئیس سازمان ثبت اسناد و املاک کشور ابراز امیدواری کرد 
با اقدام جهادی تا پایان امسال طرح کاداستر در اراضی منابع 

طبیعی سراسر کشور تکمیل شده و به پایان برسد.
وی ادامه داد: همچنین یک میلیون و 278 هزار هکتار از 
وسعت استان گلستان را عرصه های منابع ملی شامل می شود 
که مالکیت دولت بر یک میلیون و 250 هزار هکتار آن تثبیت 
شده است. بابایی اضافه کرد: با اجرای طرح کاداستر تاکنون 
برای یک میلیون و 60 هزار هکتار از این عرصه ها اسناد ملی 
صادر شده است. وی با بیان اینکه استان گلستان پیشرو در 
اجرای طرح کاداستر است گفت: در استان گلستان 98 درصد 
اراضی ملی تثبیت شده و ما شاهد نخستین جشن کاداستر 

منابع طبیعی کشور در این استان خواهیم بود.

دیدگاه

در فقدانِ سوادِ حقوقی؛

وقتی ناآگاهی در »شهرداری کرج« فریاد می کند!

شهردار کرج بدون استفاده از همه ظرفیت های قانونی و در 
ناآگاهی کامل از قوانین همچنین در سایه کم سوادی مدیرکل 
املاک  در خصوص   اندازی  سنگ  به  اقدام  خود  حقوقی 
قولنامه ای کرده و شهروندان را دست به سر می کند. شهردار 
کرج اظهار داشته که؛ »مدیریت شهری امکان دخالت در 
موضوع املاک قولنامه ای را ندارد.« البته که این اظهار نظر 

عجیب ریشه در ناآگاهی به وظایف شهرداری دارد.
ایشان با بزرگ نمایی 

موضوع  کاذب 
املاک قولنامه ای 
می کند  تلاش 
ناتوانی خود و 

مدیران حقوقی اش را ملی جلوه دهد و می گوید: »حل این 
چالش بزرگ مستلزم همفکری تمام ارکان تصمیم ساز و 
تصمیم گیر به خصوص در سطوح کلان و ملی است.« در 
حالیکه موضوع نه تنها ملی نبوده بلکه یک اقدام اداری ساده 
می باشد که همه قوانین و راه حل.های مربوط به آن در کشور 

وجود دارد.
در ادامه تعارض گویی ناشی از ناآگاهی شهردارکرج بیان داشته 
که: »با نامه وزارت کشور به استانداران، امکان دخالت شورا و 

شهرداری در این موضوع وجود ندارد.«
این در حالیست که نامه وزارت کشور نه قانون است نه مصوبه 
مجلس و نه مصوبه هیات دولت در حالیکه وظیفه ذاتی 
شهرداری و شورای شهر دخالت در این امور است آنهم با راهکار 
قانونی. اما آنچه مدیر کل حقوقی شهرداری کرج با کج فهمی از 
رای دیوان عدالت اداری در جلسه رسمی صحن شورای شهر و 
در حضور شهردار به اعضای شورا گزارش کذب می دهد و ادعا 
می کند؛ »حل مسئله املاک قولنامه ای هیچ راهکاری ندارد« 
که این ادعا نه تنها عبث بوده بلکه موضوع دقیقا راهکار قانونی 

و قابل حل دارد. 
آقای شهردار که گویا تنها منبع اطلاعات حقوقی خود را 
مدیرحقوقی شهرداری قرار داده است که آن هم مدیریست نه 
سابقه کار حقوقی، نه کار قضایی و نه وکالت دارد حتی دانش 
آموخته حقوق  نیز نیست! اما جناب شهردار کرج لازم است 
بداند که رای صادره دیوان عدالت اداری مصوبات شورای شهر 
کرج در خصوص املاک قولنامه ای را از تاریخ تصویب ابطال 
نکرده است بلکه رای هیات عمومی دیوان عدالت اداری از 
تاریخ صدور آن منع صدور جواز برای املاک قولنامه ای 
را شامل می گردد و در واقع اثر رای مذکور ۱۵ روز بعد 
از انتشار آن در روزنامه رسمی کشور می باشد و از آنجا 

که قانون عطف به ماسبق نمی گردد)ماده۴ ق.م(  لذا اقدامات 
صورت گرفته در شهرداری برای املاک قولنامه ای قبل  از انتشار 

رای دیوان مشمول ممنوعیت نمی گردد.
صاحبان املاک قولنامه ای که از سال های قبل برای اخذ جواز 
اقدامات قانونی را انجام داده و در شهرداری تشکیل پرونده 
نموده و مراحل تشریفات اداری را طی کرده اند و شهرداری 
آنها را به  پرداخت انواع عوارض ها و سرانه ها مکلف نموده از 
جمله عوارض پسماند، سهم آموزش و پرورش، سهم کتابخانه، 
عوارض آتشنشانی، هزینه های نظام مهندسی و هزینه های 
سازمان تامین اجتماعی، که در واقع کلیه هزینه های عمومی 
برای اخذ جواز را پرداخت نموده اند و آنچه تکلیف قانونی و 
وظیفه مؤدی بوده را بجا آورده اند، مطابق قانون رفع موانع 
تولید)ماده ۵۹( شهرداری موظف بوده تا یک هفته پس از 
انجام اقدامات لازم از سوی متقاضی نسبت به صدور پروانه 

آنها اقدام نماید.
تعلل در صدور جواز برای املاک قولنامه ای مذکور تخلف و 
قصور شهرداری کرج بوده و لذا شهردار و مدیرکل حقوقی اش 
بایستی با رعایت اصول و قوانین مذکور و با ارائه استدلال های 
جامع حقوقی اقدام به صدور پروانه ساخت برای آن تعداد از 
املاک قولنامه ای بنمایند که پیشاپیش همه اقدامات قانونی 

در خصوص آنها انجام شده است.
همچنین توصیه می گردد شهردار کرج به جای مصاحبه های 
تبلیغاتی با رسانه ها آن هم با تکیه بر گزارش های غلط و 
ناتوانی های مفرط مدیرکل حقوقی اش که نتیجه آن بلاتکلیف 
گذاشتن شهروندان است، از مشاوران و مدیران ارشدحقوقی که 
بدلایل شخصی کنار گذاشته است در جایگاه اداره کل حقوقی 
استفاده کند تا آنها با جسارت، شهامت و اشرافیت علمی بتواند 

مشکلات شهروندان را حل کند.

سیستان و بلوچستانمازندرانخراسان جنوبی

سردار ناصر فرشید جمع خبرنگاران اظهار داشت که طی یک عملیات جداگانه 
در مناطق عمومی استان مقدار 2 هزار و 921 کیلوگرم مواد مخدر از نوع 
مُرفین در یک محموله برنج کشف شده است. وی با بیان اینکه این محموله 
از استان های شرقی به سمت عمق کشور بارگیری شده که در ایستگاه بازرسی 
سهل آباد کشف شد گفت: در این عملیات تعداد دو نفر از قاچاقچیان دستگیر 
و یک دستگاه کامیون توقیف شد. فرمانده انتظامی خراسان جنوبی با بیان 
اینکه این مقدار از کشفیات در محموله برنج جاسازی شده و با تجربیات 
همکاران پلیس کشف شد افزود: دستگیری سایر اعضای باند نیز در دستور 
کار قرار گرفته تا تحویل مراجع قضایی شوند. فرشید تصریح کرد: از ابتدای 
سال جاری توسط دستگاه های مقابله کننده حدود 64 تُن انواع مواد مخدر در 

استان کشف شده که 94 درصد آن توسط پلیس استان بوده است.
وی ادامه داد: با توجه به پیگیری های انجام شده از ابتدای سال جاری 96 

باند حمل و جابجایی و توزیع مواد مخدر در استان متلاشی شده است.
فرمانده انتظامی خراسان جنوبی از دستگیری بیش از 7 هزار و 600 قاچاقچی و توزیع 
کننده و توقیف بیش از یک هزار و 500 خودرو در این مدت خبر داد و خاطرنشان 
کرد: دستگیری قاچاقچیان 6 درصد و توقیف خودروها 10 درصد افزایش داشته است.

دکترسوری رییس کمیته کشوری اپیدمیولوژی کووید-۱۹ و عضو شورای مشورتی 
علمی وزارت بهداشت در مازندران گفت: تاکنون برای امُیکرون مورد ثابت و تایید 
شده ای در کشور گزارش نشده است، اما با توجه به مشاهده این ویروس در برخی 
کشور های همسایه از جمله عربستان، پاکستان ، ترکیه و امارات احتمال امُیکرون 
تاکنون وارد کشور شده است. او افزود: امُیکرون به دلیل سرعت انتشار زیاد و ابتلای 
افراد بیشتر در زمان کمتر پنجمین واریانت هشدار دهنده سازمان بهداشت جهانی 
است و اگر چه مرگ و میر و شدت بیماری در این واریانت کمتر است، اما عده 
زیادی را در مدت کمی می تواند مبتلا کند. دکترسوری ادامه داد: امُیکرون در جهان 
رو به گسترش است و اگر چه در آفریقا به شکل گسترده تری گزارش شده است، اما 
هنوز به واریانت قالب در هیچ منطقه ای تبدیل نشده است. رییس کمیته کشوری 
اپیدمیولوژی کووید-۱۹ گفت: امُیکرون با تست های موجود قابل تشخیص است 
و به دلیل اینکه راه دریافت و عفونت آن یکسان است، استفاده از ماسک و فاصله 
گذاری اجتماعی برای مقابله با این واریانت جوابگو است. عضو شورای مشورتی 
علمی وزارت بهداشت افزود: شواهد نشان می دهد افرادی که دو یا سه دوز واکسن 
کرونا دریافت کرده اند کمتر در معرض ابتلا به این واریانت هستند، اما این موضوع 

به مطالعات و بررسی بیشتر نیاز دارد.

سردار احمد طاهری گفت: روز سه شنبه در پی وقوع یک فقره سرقت مسلحانه 
خودرو و گوشی تلفن همراه در شهرستان خاش، دستگیری سارقان که به 
صورت مسلحانه و به زور اقدام به سرقت کرده بودند با حساسیت در دستور 
انتظامی  فرمانده  گرفت.  قرار  خاش  شهرستان  و  استان  آگاهی  پلیس  کار 
سیستان و بلوچستان افزود: ماموران زبده پلیس آگاهی شهرستان خاش با هدایت 
فنی و اطلاعاتی پلیس آگاهی استان پس از رصد اقدامات مجرمانه این افراد و با 
استفاده از روش های علمی کشف جرم در کمتر از یک ساعت از وقوع جرم اخیر در 
سرقت مسلحانه موفق شدند پنج نفر از سارقان دخیل در این اقدام را که به صورت 
باندی فعالیت داشتند شناسایی و آنان را در یک عملیات منسجم در مخفیگاهشان 
دستگیرکنند. وی تصریح کرد:کاراگاهان پلیس آگاهی در بازرسی از اعضای این 
باند یک قبضه سلاح شکاری وینچستر، مقداری مهمات جنگی، یک دستگاه 
موتورسیکلت سرقتی و تعداد 5 عدد گوشی همراه کشف کردند. سردار طاهری اظهار 
داشت: متهمان در ابتدا منکر هرگونه سرقت بودند در مواجهه با شواهد موجود 
چاره ای جز بیان حقیقت نداشت و به چندین فقره سرقت مسلحانه خود در 
شهرستان خاش اعتراف کردند که تحقیقات تکمیلی برای کشف محل و تعداد 

سرقت های صورت گرفته و شناسایی مالباختگان ادامه دارد.

»رییس کمیته کشوری اپیدمیولوژی کووید-1۹« خبر داد:

امُیکرون احتمالا وارد کشور
 شده است

»فرمانده انتظامی سیستان و بلوچستان« خبر داد:

کشف ۲۴ تن شیر خشک قاچاق 
در بلوچستان

قاچاقچیان بازداشت شدند؛

کشف محموله سنگین مواد مخدر 
مرفین در کیسه برنج
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فرهنگی

گزارش

بعد از استقبال خوب مخاطبان، فیلم های روی پرده و دست 
نخورده باقی ماندن ۵ فیلم برتر جدول، حالا این هفته گشت  
ارشاد۳ به چند قدمی دینامیت رسیده و آتابای نیز به رده پنجم 
پرفروش ها رسید. اما در بررسی میزان فروش کلی فیلم ها 
همچنان دینامیت بعد از ۱۷ هفته نمایش ۳۰ میلیارد و ۲۱۲ 

میلیون تومان فروخته و در صدر پرفروش ها قرار دارد.
و  اطیابی  مسعود  کارگردانی  به  دینامیت  سینمایی  فیلم 
ابراهیم عامریان، با بازی پژمان جمشیدی،  تهیه کنندگی 
محسن کیایی، احمد مهرانفر، نازنین بیاتی، نادر سلیمانی، 
زیبا کرمعلی و میرطاهر مظلومی در سال ۱۳۹۸ ساخته شده 
است. در خلاصه داستان دینامیت آمده است: با نقل مکان 
کردن دو جوان دانشجو به ساختمانی با همسایه های متفاوت، 

چالش ها و مشکلاتی پیش روی آنها قرار می گیرد.
دومین فیلم پرفروش سینما نیز فیلم تازه اکران شده گشت 
ارشاد ۳ به کارگردانی سعید سهیلی است که در چهار هفته 
اکران ۲۲ میلیارد و ۹۳۶ میلیون تومان فروش داشته است. 
ساعد سهیلی، پولاد کیمیایی، بهنام بانی، میرطاهر مظلومی، 
نازنین کیوانی، مبینا رحمتی، اسدالله منجزی، امیر محاسبتی، 
اشکان عقیلی، مهدی دانایی فرد با معرفی علیرضا خواجه نیا 
و با هنرمندی امیر جعفری گروه بازیگران گشت ارشاد ۳ را 

تشکیل می دهند.
در خلاصه داستان این فیلم تازه اکران شده آمده است: حسن 
و عطا پس از سال ها به ایران برمی گردند. آنها به اجبار برای 
امرار معاش به نوازندگی در خیابان ها می پردازند، پس از 
مدتی سودای خوانندگی آنها را رها  نمی کند تا این که تصمیم 
به انتشار آلبوم موسیقی می گیرند. اما به لحاظ مالی در تنگنا 
هستند پس تصمیم می گیرند سراغ یک زمین دار بزرگ در 
لواسان بروند و او را بدزدند که نقش او را بهنام بانی بازی می 

کند. اما پس از مدتی با او دوست می شوند و زمین دار بزرگ 
تصمیم می گیرد از حسن و عطا حمایت و هزینه تولید آلبوم 
موسیقی آنها را تقبل کند. در این مسیر ناگهان اتفاقات عجیبی 
روی می دهد که هر سه آنها را دچار دردسرهای بزرگی می کند...

فیلم سینمایی قهرمان ساخته اصغر فرهادی نیز این هفته 
فروش مجموع خود را به ۹ میلیارد و ۶۱۷ میلیون تومان رساند 
و در رده سوم پرفروش ها باقی ماند. قهرمان داستان رحیم 

را دنبال می کند که از 
همسر خود جدا شده و 
به دلیل بدهی به برادر 
زندان  در  سابقش  زن 
که  دختری  است. 
رحیم به او علاقه مند 
جریان  در  است، 
او  روزه  دو  مرخصی 
کیف  یک  زندان،  از 
پیدا  طلا  سکه  از  پر 
ابتدا  رحیم  می کند. 
تصمیم می گیرد از این 
پرداخت  برای  سکه ها 
بدهی و آزادی از زندان 
استفاده کند اما بعدا 

نقشه پیچیده تری به ذهنش می رسد. فیلم قهرمان تصویری 
پرجنب و جوش از شهر شیراز به نمایش می گذارد و آن را 
با نقد اجتماعی همراه می کند. فرهادی در صحنه ساده این 
فیلم، یک حکایت اخلاقی پیچیده را با تعلیقی ملموس تلفیق 
می کند. در این فیلم امیر جدیدی، محسن تنابنده، فرشته 
صدرعرفایی و سارینا فرهادی در کنار جمعی از بازیگران بومی 

شهر شیراز بازی کرده اند.
فیلم سینمایی درخت گردو نیز بعد از ۱۲ هفته نمایش در 
تومان  و ۶۰۰ میلیون  سینماهای سراسر کشور ۳ میلیارد 
فروخته است و بعد از دینایمت، گشت ارشاد ۳ و قهرمان در 

رده چهارم پرفروش های سینما قرار گرفته است.
محمدحسین  کارگردانی  به  گردو  درخت  سینمایی  فیلم 
سال  در  احمدی  سیدمصطفی  کنندگی  تهیه  و  مهدویان 
شده  ساخته   ۱۳۹۸
فیلم  این  در  است. 
پیمان معادی، مهران 
ساداتی  مینا  مدیری، 
شریفی پور  مینو  و 
ایفای نقش می کنند. 
این فیلم برای اولین 
فجر  جشنواره  در  بار 
سال ۱۳۹۸ به نمایش 
درآمد و توانست برنده 
سیمرغ بلورین بهترین 
بهترین  و  کارگردانی 
بازیگر نقش اول مرد از 
همان جشنواره باشد. 
داستان  خلاصه  در 
درخت گردو آمده است: داستان بمباران شیمیایی سردشت 

است این روایت در روستاهای غرب کشور اتفاق می افتد.
اما پنجمین فیلم پرفروش از میان فیلم های تازه  اکران شده 
آتابای به کارگردانی نیکی کریمی است که خیلی زود خود را به 
جمع پرفروش ها رسانده و بعد از ۲ هفته نمایش با فروش ۲ 
میلیارد و ۵۱۲ میلیون تومان در رده پنجم پرفروش های هفته 

قرار گرفت. آتابای به نویسندگی هادی حجازی فر در سال 
۱۳۹۸ در ژانر اجتماعی ساخته شده است. در این فیلم هادی 
نوروش،  دانیال  عزتی،  دولتشاهی، جواد  فر، سحر  حجازی 

یوسفعلی دریادل و معصومه ربانی نیا ایفای نقش می کنند.
فیلم آتابای برای اولین بار در سی و هشتمین جشنواره فیلم 
فجر نمایش داده شد و در قسمت های بهترین فیلم، بهترین 
فیلمبرداری  بهترین  مرد،  مکمل  نقش  بهترین  کارگردانی، 
و بهترین موسیقی متن نامزد دریافت سیمرغ بلورین شد. 
در خلاصه داستان این فیلم آمده است: آتابای ۴۰ ساله به 
همراه پدر و خواهرزاده اش در روستای پیرکندی )خوی( زندگی 
می کنند. او سال ها پیش، دانشجوی معماری در دانشگاه 
هنرهای زیبای تهران بوده و یک سال مانده به فارغ التحصیلی، 
هم  به  نافرجام  عشق  از  ناشی  روحی  مشکلات  علت  به 
دانشگاهی اش، ترک تحصیل کرده و به زادگاه خود بازگشته 

است...
پنجم  رده  هفته ای  چند  که  منصور  سینمایی  فیلم  اما 
پرفروش ها را در اختیار داشت این هفته با فروش مجموع 
۲ میلیارد و ۵۱۲ میلیون تومان به رده ششم سقوط کرد. این 
فیلم روایت بخشی از زندگی سردار شهیدمنصور ستاری است 
که محسن قصابیان نقش این شهید بزرگوار را ایفا کرده و سال 
گذشته برای نخستین بار در سی و نهمین جشنواره فیلم فجر 

به نمایش درآمد.
در خلاصه داستان منصور آمده است که سال های پایانی جنگ 
است؛ ایران درگیر کمبود تسلیحات نظامی است؛ سرتیپ 
ستاری بر یک پروژه مهم کار می  کند... در این فیلم علاوه 
بر قصابیان هنرمندانی چون لیندا کیانی، حمیدرضا نعیمی، 
مهدی کوشکی، علیرضا زمانی نسب، قاسم زارع و سیدجواد 

هاشمی ایفای نقش کرده اند.

گزارش از فروش فیلم های در حال اکران؛

»گشت ارشاد۳« در چند قدمی دینامیت؛ »آتابای« »منصور« را گرفت

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »صدیقه کیانفر«
  - پیشکسوت سینما و تلویزیون - را گرامی می دارد

سینما و تئاتر

فیلم کوتاه »گوزن« به عنوان نماینده ایران در بخش نسل های هفتاد و دومین 
جشنواره برلین حضور دارد. فیلم کوتاه گوزن به کارگردانی هادی بابایی فر و 
تهیه کنندگی هادی بابایی فر و محمود غفاری در اولین حضور بین المللی خود 
به بخش نسل های جشنواره برلین راه یافت. گوزن تنها نماینده ایران در این 
بخش است. این جشنواره امسال از تاریخ ۲۱بهمن تا ۱ اسفند )۱۰ تا ۲۰ فوریه( به 
صورت فیزیکی برگزار خواهد شد. پخش بین المللی فیلم کوتاه گوزن بر عهده 
شرکت AtoZinema به مدیریت آزاده مسیح زاده است. احسان بخشی زاده و 
خداداد بخشی زاده ۲ بازیگر این فیلم کوتاه هستند. از دیگر عوامل این فیلم کوتاه 
می توان به تدوین و مشاور کارگردان: محمود غفاری، فیلمبردار: امیر حسین 
خوشبین، صدابردار: حامد حسین زاده، صداگذار: زهره علی اکبری، میکس: رامین 
ابوالصدق، تصحیح رنگ: فربد جلالی، جلوه های ویژه: کامیار شفیعی پور، مجری 
طرح: مهدی پورموسی، مدیرتولید: وحید حاجیلویی، دستیار کارگردان: مهناز 
جارچی، مدیرتدارکات: پویان سعادتی، دستیاران فیلمبردار: سعیدگودرزی، ابراهیم 
میرزایی، دستیار تصحیح رنگ: یگانه ابیاره، پشتیبانی: استودیو ۳۵ میلیمتری و 

مشاور رسانه ای: حامد قریب اشاره کرد.

پنجاه ویکمین دوره جشنواره بین المللی فیلم روتردام با وجود تداوم شیوع 
این رویداد  برگزار می شود.  با مجوز دولت هلند به صورت حضوری  کرونا 
 )Along the Way( با فیلم در طول مسیر )سینمایی از ۲۶ ژانویه )۶ بهمن ۱۴۰۰
درباره دو خواهر دوقلوی افغان به نام های ناهید و ملیحه افتتاح می شود و تا 
۶ فوریه )۱۷ بهمن( ادامه خواهد داشت. سینمای ایران به رسم این روزهای 
جشنواره های معتبر سینمایی جهان در این جشنواره نیز نمایندگانی دارد و 
فیلم جاده خاکی ساخته پناه پناهی و زالاوا به کارگردانی ارسلان امیری به 

نمایندگی از ایران در این جشنواره به نمایش در خواهند آمد.  
فیلم ۹۳ دقیقه ای جاده خاکی به تهیه کنندگی مستانه مهاجر که نماینده 
سینمای ایران در بخش دو هفته کارگردانان جشنواره کن نیز بود داستان سفر 
جاده ای یک خانواده چهار نفره به سوی مرزهای غربی ایران را روایت می کند و 

تصویری آمیخته به اشک و لبخند از روابط خانوادگی ارائه می دهد. 
داستان زالاوا که نخستین تجربه ارسلان امیری در مقام کارگردان است، در 
اواخر دهه ۱۳۵۰ خورشیدی روی می دهد و راوی اتفاقی است که باعث ترس 

مردم شده و رئیس پاسگاه تلاش می کند تا امنیت را به روستا بازگرداند.

فیلم سینمایی »قهرمان« از امروز )چهارشنبه ۲۴ آذر( اکران خود را در سینماهای 
فرانسه آغاز می کند، کمپانی ممنتو پیکچرز که پخش بین المللی فیلم جدید اصغر 
فرهادی را در اختیار دارد، »قهرمان« را از امروز )۱۵ دسامبر، ۲۴ آذر( در سینماهای 
فرانسه اکران عمومی خواهد کرد.  با توجه به کسب جایزه بزرک جشنواره کن و 
استقبال از آثار قبلی فرهادی، انتظا ر می رود فیلم »قهرمان« نیز با استقبال خوب 
سینمادوستان فرانسوی همراه شود.  »قهرمان« که نماینده سینمای ایران در جوایز 
اسکار ۲۰۲۲ و یکی از شانس های اصلی اسکار بهترین فیلم بین المللی است، از 
تاریخ ۷ ژانویه سال آینده میلادی در سینماهای آمریکا نیز اکران عمومی می شود 
و از ۲۱ ژانویه نیز از سوی سامانه نمایش آنلاین آمازون عرضه خواهد شد.  پس از 
ایران، فرانسه اولین کشوری است که »قهرمان« را اکران عمومی می کند و ایتالیا، 
ترکیه، اسپانیا، سنگاپور، پرتغال، سوئد، هلند و روسیه نیز از جمله کشورهایی هستند 
که این فیلم را در سال آینده میلادی در برنامه اکران دارند. قهرمان داستان رحیم را 
دنبال می کند که از همسر خود جدا شده و به دلیل بدهی به برادر زن سابقش در 
زندان است. دختری که رحیم به او علاقه مند است، در جریان مرخصی دو روزه او از 

زندان، یک کیف پر از سکه طلا پیدا می کند.

حضور دو فیلم ایرانی در جشنواره 
روتردام هلند

آغاز اکران »قهرمان«
 در فرانسه

حضور »گوزن« ایرانی 
در جشنواره برلین

کتاب و ادبیات

انتشارات دیان دو سلیه فرانسه، از انتشار ترجمه لیلی و 
مجنون عبدالرحمن جامی، به زبان فرانسه خبر داد. این 
کتاب با ترجمه لیلی انور، مترجم صاحب نام ایرانی، به چاپ 
رسیده است. این کتاب بخشی از هفت اورنگ یکی از آثار 
عبدالرحمن جامی است که در قرن نهم هجری قمری سروده 
شده است. این  اثر سرشار از داستان های تمثیلی و آموزنده 
است. برخی بر این باورند که منظومه هفت اورنگ به دستور 

»سلطان حسین بایقرا« سروده شده است، اما این موضوع 
تایید نشده است.

هفت اورنگ از هفت بخش تشکیل شده است:
مثنوی سلسلةالذهب در مسایل دینی و اخلاقی همراه با 
قصص گوناگون که به نام سلطان حسین بایقرا سروده 
شده است. سلامان و ابسال که داستانی است عاشقانه و 
عرفانی از منابع یونانی و پیش از جامی، پور سینا و دیگران 

آن را تصنیف کرده اند. تحفةالاحرار مثنوی عرفانی و دینی 
است به نام خواجه ناصرالدین نقشبندی. سبحةالابرار نیز در 
تصوف و مسایل اخلاقی همراه با تمثیلات بسیار است. 
یوسف و زلیخا که بهترین مثنوی های جامی و به نام سلطان 
حسین است. لیلی و مجنون که روایتی از داستان لیلی 
و مجنون است. خردنامه اسکندری در حکمت و مسایل 

فلسفی. هر هفت منظومه در قالب مثنوی سروده شده اند.

ترجمه »لیلی مجنون« جامی به زبان فرانسه منتشر شد
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ورزشی

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار

استقلال صدرنشین لیگ، با کارت زرد کمتر از آلومینیوم!
صدرنشینی استقلال پس از پیروزی برابر سپاهان با تساوی آلومینیوم برابر نساجی به لطف کارت زرد محقق شد. پس از تساوی 
آلومینیوم برابر نساجی در ساری و شکست یاران امیر قلعه نویی مقابل فولاد در سیرجان، در جدول رده بندی تمام شرایط برای استقلال 
و آلومینیوم مساوی بود تا با قانون الفبا صدرنشینی از تیم فرهاد مجیدی گرفته شود و به یاران خطیبی سپرده شود، اتفاقی که برای 
هواداران استقلال مساله خوشایندی نبود اما در نهایت با لطف تعداد کارت های زرد آلومینیوم صدر جدول را به آبی ها پس داده شود.

توپ تور

اندرحکایتِ تعطیلی دو هفته ای لیگ برتر والیبال؛

هیــچ برای هیــچ!

در سایه بی تدبیری و تقویم بهم ریخته فدراسیون والیبال 
و روزمرگی لیگ برتر، به دنبال گرما بخشیدن به مسابقات 
لیگ برتر والیبال مردان باشگاه های کشور هستیم! فشارهای 
جانبی و فشردگی مسابقات، آسیب دیدگی بازیکنان همه 
و همه معلول بی توجهی مقامات نظارتی وزارت ورزش و 
جوانان است. البته  نباید این موضوع را از نظر پنهان داشت 
که مشکلات و نواقص در برگزاری مسابقات مختص یک 
مورد یا دو مورد نیست و ضعف اجرایی این دوره رقابت های 
لیگ برتر با حضور ۱۴ تیم فشردگی مسابقات را دوچندان 

کرده است.
نرم افزاری  امکانات  نبود  و  از طرفی هم ضعف مدیریتی 
عدم  فرهنگی،  و  اقتصادی  نگاه  نوع  سخت افزاری،  و 
برنامه ریزی و همفکری با مدیران باشگاه های شرکت کننده  
و مربیان تیم ها، باعث شده تا بخاطر هیچ برای هیچ با 
دو هفته تعطیلی مسابقات لیگ مواجه شویم و برای به 
اتمام رساندن رقابت ها، شاهد فشردگی بیشتری در ادامه 
مسابقات این دوره باشیم که امکان آسیب دیدگی بیشتر 

بازیکنان را به دنبال خواهد داشت!
ناگفته نماند رئیس فدراسیونی که از مرز بازنشستگی گذشته 

و از آینده خود خبر ندارد و هر لحظه منتظر از دست دادن 
برنامه ریزی  کرسی ریاست می باشد، قطعاً در صدد 
درازمدت نیست و بیشتر به کارهای مقطعی روی 
با  که  می رود  آن  بیم  براینکه  مضاف  می آورد. 
افزایش حضور سیاسیون در بخش های مدیریتی و 
القای افکار غیروالیبالی که به هیچ عنوان به نفع و 

صلاح والیبال ما نیست و بطور حتم و یقین عواقب 
ناخوشایندی در پی خواهد داشت!

عوامل  و  داورزنی  مریز  و  کجدار  سیاست  ادامه 
غیروالیبالی ایشان هم به مصلحت نمی باشد که 

در بعد فنی و فرهنگی و اتخاذ شیوه های 
برگزاری مسابقات در دوسال گذشته و 
دخالت مستقیم در تمامی امور، خبر 

در  مرج  و  هرج  فدراسیون از 
والیبال ایران 

می دهد.
ناکامی های 

سیرجان  فولاد  تیم 
جهانی  مسابقات  در  ایرانیان 
برزیل  بیتیم  در  برتر  باشگاه های 
شکست والیبال ایران بود نه باشگاه 
سیرجان که در سایه عدم حمایت 
فدراسیون با یک تیم ناقص و با 
ترکیبی نامناسب برخلاف میل و 
خواسته مدیران باشگاه به برزیل 

این  در  عملکردی ضعیف   و  خالی  با دست  و  کرد  سفر 
رقابت ها به کشور بازگشت!

فدراسیون  مشارکت پذیری  و  تعامل  عدم  تقدیر  هر  به 
با باشگاه و سرمربی جوان و بادانش تیم فولاد سیرجان 
ایرانیان که سابقه بازی در تیم ملی دارد و از نظر اخلاقی 
یکی از نوادر بازیکنان تیم ملی و مربیگری است، می توانست 
شرایط حضور این تیم در تورنمنت جهانی را بهبود ببخشد تا 

مدافع اعتبار و حیثیت والیبال کشورمان باشد.
حتمأ دوستداران والیبال ایران، این مثل معروف را شنیده اند 
که احترام امامزاده را باید متولی آن حفظ کند! این مثل 
در مورد رئیس فدراسیون والیبال ایران نیز صدق می کند 
و کاربرد دارد که در این اواخر ریاست خود، در فدراسیون 
والیبال که بعد از برکناری از پست معاونت توسعه ورزش 
قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش وجوانان به گونه ای که 
بر همگان روشن و آشکار بود و پس از دو سال دوری از 
مجموعه ای که به آن وابستگی ویژه دارد، بار دیگر اسبابی 
فراهم آورد تا خود را به صندلی ریاست فدراسیون والیبال 
برساند و برای ثبیت این مدیریت، کارشناسان والیبال را کنار 
گذاشت و از افراد غیروالیبالی و سیاسی در این مجموعه 
استفاده نمود! به هر حال چنان که ذکر شد به نظر می رسد 
نه تنها جامعه والیبال بلکه نهادهای نظارتی ورزش هم هیچ 

واکنش و حساسیتی به این مسائل نشان ندادند؟!
به راستی جناب دکتر سجادی با آن سبقه ورزشی که دارد 
همچنان باید بی توجه به حواشی فدراسیون والیبال باشد 
و اجازه دهد افرادی در مصدر کار ورزش قرار بگیرند و برای 
رشته های مختلف ورزش کشورمان تصمیم گیری کنند که 
هیچ رزومه ورزشی در کارنامه ندارند؟! و اما نگاهی 
داشته باشیم به سخنان سعید رضایی سرمربی 
فهیم و با دانش تیم والیبال فولاد سیرجان 
ایرانیان در پایان ناکامی های این تیم در 

مسابقات جهانی برزیل.
که  رضایی  سعید  با   ۷۰ دهه  از  نگارنده 
تیم  اخلاق  با  و  صاحب نام  بازیکنان  از 

ذوب آهن اصفهان بود آشنا شده
پاکدلی  و  به صداقت، سادگی  و 
این مربی جوان و با دانش 
اعتقاد زیاد دارد. سعید 
سرمربی  رضایی 
فولاد  تیم  فهیم 
ایرانیان  سیرجان 
از  بازگشت  از  بعد 
سفر اجباری با تیم 
والیبال این باشگاه 
علی رغم میل باطنی 
و در راستای روشن 
عمومی  افکار  شدن 
را  سخنانی  صادقانه 
کرده  جاری  برزبان 
بخاطر  که  است 
در  بودن  طولانی 
تقديم  بخش  دو 
والیبال  دوستداران 

ایران می کنیم. 
سرمربی تیم والیبال فولاد سیرجان ایرانیان در ابتدا با اشاره 
به قهرمانی این تیم در لیگ برتر سال گذشته اظهار کرد: 
شرایط و تلاش بازیکنان و کادر فنی دراین قهرمانی قابل 
تقدیر است و زحمت زیادی را متحمل شدند، ولی این سئوال 
برای من مطرح است، مگر می شود که یک تیم قهرمان شود 
و تمام قرارداد ها به نام یک مربی ثبت شود و مربی قرارداد 
ها را باخود ببرد وبگوید اصلاً قراردادی وجود نداشته است؟

رضایی افزود: با این حال پذیرفتیم، مجدداً با بازیکنان قرارداد 
منعقد کردیم و شروع به تمرین نمودیم و از همان بازیکنان 
در  و  بگیرند  قرار  ما  تیم  در  قانون می توانستند  که طبق 
مسابقات آسیایی حضور پیدا کنند در خانه والیبال فدراسیون 
شروع به تمرین نمودیم. شاید بعضی ها به این قانون ایراد 
بگیرند ولی مطمئناً این قانون بر این اساس پایه گذاری شده 

که یک تیم یک شبه از بین نرود. 
وی در ادامه گفت: قبل از اعزام تیم به مسابقات آسیایی طی 
۱۰ روزی که تیم به تمرین پرداخت هیچ کس حتی نیامد 
یک عکس از تیم فولاد سیرجان ایرانیان نماینده والیبال 
ایران بگیرد! مضاف براینکه تمام بازی ها پخش تلویزیونی 
می شدند که از شبکه های تلویزیونی ایران پخش نمی شد! 
در بازی فینال هم بدون اطلاع رسانی و تبلیغ پنج دقیقه 
قبل بازی و بعد از نشان دادن چند آگهی بازرگانی، بازی 

پخش تلویزیونی شد!
رصائی سپس به مسابقات لیگ اشاره کرد و گفت: لیگ 
برتر امسال با ۱۴ تیم و بسیار فشرده آغاز شد که خود من 
از جمله افرادی بودم که از ابتدا در جلسات سازمان لیگ 
مخالف بودم که لیگ باید تا پایان سال جاری به اتمام برسد. 
زیرا اگر بنا به درخواست مربیان تیم ها، قرار شود مسابقات 
لیگ به صورت رفت و برگشت برگزار شود، باید این لیگ 
مثل روال لیگ بزرگ دنیا تابعد از عید ادامه داشته باشد، تا 
بازیکنان کمتر آسیب ببیند و زمان بیشتری در کوران آمادگی 
بسر برند و در یک دوره طولانی،  بازسازی شوند، برای کمک 
به تیم ملی، که این کار در دوره ما عملی نشد،  امیدوارم در 

دوره های بعدی اجرایی شود.
کشور  برتر  لیگ  در  شرایط  این  چون  کرد:  تصریح  وی 
در شرایط مساعدی  ما  بازیکنان  و  است  نشده  لحاظ  ما 
قرار ندارند وفشار زیادی رامتحمل می شوند بالطبع می 

هماهنگی  با  و  باشیم  طولانی  لیگ  یک  دارای  بایستی 
بتوانیم مسابقات را به سرانجام برسانیم وگامی مثبت در 

این راستا برداریم. 
وی در ارتباط با بحث مسابقات باشگاه های جهان گفت: 
متأسفانه ما نتوانستیم یار کافی در اختیار بگیریم و تیم 
فولاد سیرجان به هیچ وجه آمادگی حضور در این مسابقات 
را نداشت و قرار بود در این مسابقات شرکت نکنیم اما 
اعضای فدراسیون پس از مذاکرات و صحبت های طولانی 
به این نتیجه رسیدند که با وجود اینکه تیم ما توان شرکت 
انصراف باشگاه  را ندارد و در پاسخ به  در این مسابقات 
فولاد سیرجان برای حضور در مسابقات شامل جریمه می 
شود ما را مجبور کردند بدون کمک و حمایت از درخواست 
بازیکنان مان که ۴۰ وشاید۵۰ درصد آنها را برای همراهی 
تیم ما تاًمین کنند ما را مجبور کردند به این مسابقات 

اعزام شویم.
سرمربی تیم والیبال فولاد سیرجان در بخشی از سخنان خود 
به شرایط موجود در باشگاه هایی که از آنها خواسته شده بود 
یار کمکی در اختیار ما قرار دهند اشاره کرد و افزود: شرایط، 
شرایطی بود که باشگاه ها تعهدی به همکاری نداشتند و 
من از همین جا اعلام می کنم که از لطف واقعاً زیادشان 
بوده است! ولی در این مقوله باید اذعان کنم تیم سیرجان، 
تیمی بوده که نمی خواسته است در این مسابقات شرکت 
کند ولی این تصمیم ملی که مدیریت پذیرفته و به خواسته 
فدراسیون احترام قائل شده و در این مسابقات حضور پیدا 

کرد. 
وی یادآور شد: ولی مقامات فدراسیون والیبال ایران باید 
برای همه جامعه مشخص کنند، چرا وقتی که اطلاع داشته 
ما قصد شرکت در این مسابقات را نداریم، ما را مجبور به 
شرکت کردند! و باید پاسخگوی همه این اتفاقات باشند 
که مسبب اصلی فدراسیون بوده، نه باشگاه فولاد سیرجان 
ایرانیان! و از طرفی چه الزامی برای حضور آقای ایکس و 
ایگرد بوده که همراه این تیم از ایران به این مسابقات اعزام 

شوند!
پایان بخش اول سخنان آقای سعید رضایی سرمربی تیم 

فولاد سیرجان ایرانیان. 
قسمت دوم در شماره های بعدی روزنامه تقديم خوانندگان 

عزیز خواهد شد.

در سایه بی تدبیری و تقویم بهم ریخته فدراسیون والیبال و روزمرگی لیگ برتر، به دنبال گرما بخشیدن به مسابقات لیگ برتر والیبال مردان 
باشگاه های کشور هستیم! فشارهای جانبی و فشردگی مسابقات، آسیب دیدگی بازیکنان همه و همه معلول بی توجهی مقامات نظارتی وزارت ورزش و 

جوانان است. البته  نباید این موضوع را از نظر پنهان داشت که مشکلات و نواقص در برگزاری مسابقات مختص یک مورد یا دو مورد نیست و ضعف اجرایی 
این دوره رقابت های لیگ برتر با حضور ۱۴ تیم فشردگی مسابقات را دوچندان کرده است.



روزنامه

7
پنج شنبه 25 آذر 1400-  شماره  909

ورزشی

محمدرضا ولی زاده

  دبیر تحریریه

آمار سخن می گوید؛  این بهترین استقلال چند فصل اخیر است
مجیدی که در لیگ بیست و یکم برای اولین بار نقل و انتقالات استقلال را تحت نظر گرفت و خودش با 
آبی پوشان فصل را آغاز کرد، عملکردی بهتر از مربیان قبلی در پنج فصل گذشته داشته است. او در ۱۰ بازی 
ابتدایی خود ۵ برد و ۵ تساوی و جمعاً ۲۰ امتیاز از ۳۰ امتیاز ممکن را به دست آورده و نکته مهم در این ۱۰ 

هفته شکست ناپذیری استقلال بوده است. 

مستطیل سبز

پرسپولیس با پیکان به کورس رسید؛

بازگشت از ایستگاه اکباتان!

پرسپولیس پیکان را در چمنِ نامطلوب دستگردی چپ کرد! 
نمایشِ پرافت و خیزِ شاگردان یحیی گل محمدی مقابل 
پیکانِ دونده، پرتلاش و با اعتماد به نفس مجتبی حسینی، 
از چند منظر قابل بررسی است، آن هم دو نیمه متفاوت از 
تیمی که برای بازگشت به روند موفقیت، باز هم دست به 
تغییر زده بود. پیش بینی ترکیب اولیه پرسپولیس با بازگشتِ 
سید جلال، استفاده از محمد شریفی در قلب خط هافبک 
و نیمکت نشین کردن عیسی، آسان نبود، اما حالا پس از 
این پیروزی سه گله و همه آن چیزی که از پرسپولیس در 
نسبتا  تغییراتِ  کلی  به طور  می توان  دیدیم،  دستگردی 
گسترده کادرفنی پرسپولیس را در این بازی ثمربخش و 

مثبت قلمداد کرد.
یحیی و پرسپولیس بازهم در بموقع ترین زمان ممکن به 
کورس مدعیان بازگشتند، کسب یک پیروزی مهم در دیداری 
دشوار، در روزهایی که اعتماد به نفس و تمرکز چندان در 

پرسپولیس دیده نمی شود، می تواند کلیدِ بازگشت سرخ ها به 
جدال قهرمانی باشد.

بدون تعارف نمایش شاگردان گل محمدی فوق العاده نبود، 
اما چند نکته امیدوارکننده در نحوه بازی پرسپولیسِ مقابل 
پیکان دیده شد که می توان بخش قابل توجهی از آن را به 
از سه گل پرسپولیس روی  داد، دو گل  کادرفنی نسبت 
کار ترکیبی و تمرین شده از جناح راست بود، پرسپولیسِ 
یحیی مدت هاست به بازی در کناره ها معتقد است، البته در 
لیگ ۲۱ این استراتژی چندان به بهترین نحو ممکن انجام 
نمی شد، اما جدال با پیکان بازهم این موضوع را به اثبات 
رساند که پرسپولیس برای رسیدن به گل به برنامه های خود 

اعتماد دارد.
پرسپولیس مقابل پیکان منطقی بود و به غالب اهداف خود 
رسید اما بزرگترین دستاورد کادرفنی پرسپولیس را نمی توان 
تنها کسب سه امتیاز دانست، پرسپولیس در شبی پیکان را 
زمین گیر کرد، که سه تعویضِ کادرفنی ورق را برای کسب و 
تثبیت پیروزی برگرداند، عیسی و شجاعی گل زدند و اسدی 
هم یک پاس گل داد، یقینا این آمار برای هر کادری شایسته 

تحسین است.
بازگشتِ کاپیتان به قلب خط دفاع حتی با باز شدن تکراری 
در  این بار  پرسپولیس  است،  خوبی  خبرِ  هم  تیم  دروازه 
شرایطی از روی نقطه پنالتی گل خورد، که خط دفاع سرخ ها 
در نیمه اول آشفته و در طول بازی موقعیت های متعددی 

را به میزبان داد. با پنالتی یا اشتباه فردی، پرسپولیس در فاز 
تدافعی در این فصل مشکل دارد، پرسپولیس پنج سال با 
اتکا به انسجامِ دفاعی اش قهرمان شد، اما این فصل دفاع 
تیمی سرخ ها لنگ می زند، همین حالا باید برای برطرف 
کردن این باگ راه حلی پیدا شود، وگرنه قهرمانی نمی تواند 

هدف قرار گیرد.
پرسپولیس این روزها تمرکز ندارد، بخش عمده ای از این نقطه 
ضعف به اتفاقات کنار زمین بازمی گردد، کادرفنی پرسپولیس 
اگر می خواهد بیشترین بهره گیری را از تیم داشته باشد، باید 
فضای تیم را آرام کند نه اینکه باعث افزایش فشار شود، این 
راه در پیش گرفته شده با تمام حواشی موجود در فوتبال 

ایران، نمی تواند به تیم کمک کند.

جستار

درحاشیه

این تیم مدیر درجه چندم نمی خواهد؛

پرسپولیس سرمایه ای بزرگ 
دست افرادی کوچک!

صدری سرپرست پرسپولیس 
بسیار  جایگاه  این  برای 
که  است  آن  از  کوچک تر 
خدا  بنده  این  می کند.  ادعا 
انسان  خوبی است ولی هر 
خوبی به کار مدیریت نمی  آید! 
دوشنبه شب روی خط برنامه 
به  گویا  و  آمده  برتر  فوتبال 
محمدحسین میثاقی قول داده بود که تا فلان تاریخ پنجره باز 
می شود و روی همین اصل کمی جوگیر شد و به قول خودش 
خبر خوش و مهمی را به مردم داد. البته فکر نمی کنیم براساس 
آنچه که مدعی شد، پنجره باشگاه پرسپولیس به این راحتی 
باز شود.  صدری برای چندمین بار گفت؛ پول کالدرون  نشسته 
در حسابش و پنجره پرسپولیس تا جمعه باز می شود، او در 
حالی وقت تلف می کند که هواداران خشمگین پرسپولیس به 
وزارت ورزش رفتند و خواهان برکناری صدری و تعیین تکلیف 
مدیرعامل باشگاه شدند. اما  یک  نکته را بگوییم؛ اینکه اراده ای با 
تفکر مریض تمام  تلاش خود را برای کشیدن ترمز پرسپولیس 
به کار بسته است تا به زعم خودشان ذهنیت ها را پاک کنند و 
گویا خودشان  هم قبول کرده اند ۵ قهرمانی پرسپولیس ماحصل 
اراده های مشابه بوده است! گماردن یک فرد درجه چندم بدون 
کوچکترین سابقه مدیریت کلان و خرد در ورزش، بلاتکلیفی 
کادرفنی و بازیکنان و تقویت رقبای صنعتی و بازگذاشتن دست 
آن ها برای هر بریز و بپاشی در کنار ندادن بدهی کالدرون که 
هر روز هم بیشتر می شود و این بهانه خوبی است تا فیفا به 
ناگهان وارد شود و جریمه های بعدی را در نظر بگیرد و البته 
جریان  مشکوک داوری ها پازل هایی است که کنار هم قراردادن 
آن ها انسان را به یک نتیجه می رساند و آن هم گرفتن حرکت 
روبه جلو پرسپولیس، تازه خود بحث فنی پرسپولیس هم  یک 

داستان دیگری است.
اما  اگر واقعا پرسپولیس از درون  بهم نریزد بازهم می تواند قهرمانی 
را تکرار کند چون به اعتقاد کارشناسان هنوز هم پرسپولیس یک 
مدعی جدی است. جناب وزیر ورزش لطفا نگذارید وزارت را وارد 
این بازی های کثیف کنند. شما اگر واقعا دنبال سروسامان دادن 
به پرسپولیس هستید بفرمایید اینهم محمد دادکان که بارها 
گفته پرسپولیس را 5 ساله می خواهد آن هم بدون یک ریال پول! 
ولی چه افرادی از این مدیریت متضرر می شوند و نمی گذارند 
دادکان به پرسپولیس نزدیک شود موضوعی است که دکتر 

سجادی باید تشخیص بدهد.

حاشیه ای عجیب؛

جدا شدن یکی از دختران هندبال 
ایران از تیم ملی در اسپانیا!

مسابقات هندبال قهرمانی زنان جهان از ۱۰ آذر به میزبانی اسپانیا 
آغاز شد. تیم ملی هندبال زنان ایران با کسب رتبه سی و یکم به 
کار خود در این مسابقات پایان داد. تیم ملی هندبال زنان ایران 
با ۱۶ بازیکن راهی مسابقات شده است اما اکنون اعلام شده که 
یکی از دختران ملی پوش تیم ملی هندبال ایران، از شب گذشته 
و پس از جدایی از تیم به هتل محل اقامت خود بازنگشته است 
و هنوز هم اطلاعاتی از وضعیت او در دست نیست. مشخص 
نیست که این بازیکن قصد بازگشت به ایران را دارد یا خیر؟ 

فدراسیون هندبال نیز در این باره اظهارنظر رسمی نکرده است.
این بازیکن شب چهارشنبه بعد از انجام تست پی سی آر و 
بعد از اینکه با تاکسی به سمت هتل می رفت ناپدید شده 
است. این موضوع را هم فدراسیون بین المللی و هم برگزار 
کننده گان اسپانیا تایید کردند که این بازیکن بدون هیچ ردی 

ناپدید شده است.

سوژه

رقابت دسته 102 کیلوگرم مسابقات وزنه برداری قهرمانی 
جهان از ساعت 17:30 روز )24 آذر( در تاشکند ازبکستان 

پیگیری شد.
ایران در رقابت این دسته دو نماینده داشت که با رسول 
معتمدی در حرکت یک ضرب با رکورد 177 کیلوگرم صاحب 
مدال نقره جهان شد و امیر حقوقی نیز با رکورد 172 کیلوگرم 
در جایگاه پنجم قرار گرفت. در حرکت دوضرب امیر حقوقی 
در حرکت اول 210 کیلوگرم و در حرکت دوم 216 کیلوگرم 
را بالای سر برد، اما در حرکت سوم که وزنه 218 کیلوگرم را 

انتخاب کرده بود، ناکام ماند.
همچنین رسول معتمدی که در حرکت اول دوضرب رکورد 
215 کیلوگرم را به نام خود ثبت کرد، در حرکت دوم نتوانست 
وزنه 220 کیلوگرم را مهار کند. او در حرکت سوم وزنه 220 

کیلوگرم را بالای سر برد و با رکورد مجموع 397 کیلوگرم به 
مدال طلای دوضرب و مجموع رسید. ضمن اینکه مدال های 
نقره و برنز دوضرب نیز به وزنه بردار قزاقستان و امیر حقوقی 

از ایران رسید.
به این ترتیب در حرکت دوضرب مدال طلا از آن وزنه بردار 
کشورمان شد، وزنه بردار کره جنوبی با رکورد 396 کیلوگرم در 
رده دوم ایستاد و امیر حقوقی مدال برنز مجموع را با رکورد 
388 به خود اختصاص داد. معتمدی با نقره یک ضرب و 
طلای دوضرب و مجموع و امیر حقوقی با برنز دوضرب و 

مجموع، با 5 مدال کار خود را تمام کردند.
همچنین الهام حسینی در دسته 81 کیلوگرم بانوان ضمن 
کسب جایگاه ششمی، در یک ضرب 5 کیلوگرم و در دوضرب 

2 کیلوگرم رکورد ملی ایران را ارتقا داد.

فرهنگی  شرکتهای  واگذاری  فرایند  در  تسریع  منظور  به 
ورزشی استقلال و پرسپولیس و احصاء موضوعات مبتلا به 
و چالش های موجود برای اجرایی نمودن آن جلسه ای بین 
قربانزاده معاون وزیر امور اقتصادی و دارایی و رئیس سازمان 
خصوصی سازی، شکوه فر معاون امور حقوقی، مجلس و 
استانها و فلاح مدیرکل حقوقی و املاک وزارت ورزش و 

جوانان در محل سازمان خصوصی سازی برگزار شد.
در این جلسه ابتدا شکوه فر در خصوص اهمیت تعیین و 
تکلیف وضعیت خصوصی سازی دو شرکت و چالش های 
فرارو و اقدامات عمل آمده برای این امر توضیحاتی را بیان 
کرد و سپس رئیس سازمان خصوصی سازی نیز ضمن حائز 

اهمیت بودن این امر برای درج نماد و ثبت در سازمان بورس 
را اعلام داشت. همچنین طرفین  بهادار مواردی  اوراق  و 
درخصوص نحوه و نوع واگذاری، مدیریت بعد از واگذاری و 
جلوگیری از هرگونه آسیب ها و تبعات حقوقی و اجتماعی 
و مدل هایی که می بایست واگذاری انجام شود، مباحثی را 

مطرح و تبیین کردند.
با هماهنگی  جوانان  و  ورزش  وزارت  مقرر شد  پایان  در 
حسابرسی  گزارش  ارائه  در  تسریع  به  نسبت  سرخابی ها 
صورت های مالی منتهی به 4/31 -  1400/3/31 و برگزاری 
مجمع در اولین فرصت، ثبت صورتجلسه مجامع و آخرین 
تغییرات شرکت استقلال در سامانه ثبت شرکتها، تعیین 

تکلیف و اقدامات لازم برای رفع بندها و ایرادات گزارش 
حسابرس و بازرس قانونی شرکت در سال مالی گذشته را تا 
حصول نتیجه نهایی پیگیری کنند تا در اولین فرصت انجام 
مقدمات خصوصی سازی دو شرکت عملیاتی و اجرایی به 

نحو صحیح و متقن شود.

درخشش معتمدی و حقوقی با کسب 5 مدال؛

طلا و برنز دسته ۱۰۲ کیلوگرم به ایران رسید

در جلسه ای مطرح شد؛

تسریع فرایند واگذاری استقلال و پرسپولیس 
در جلسه مشترک وزارت ورزش و وزارت اقتصاد

سیدفرشاد فیض آبادی

 خبرنگار
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داستان جلد

»دنیای هوادار« از رقابت های جهانی گزارش می دهد:

تاریخ سازی موی تای ایران با کسبِ ۱۴ مدال

ایران در رقابت های  تیم های ملی موی تای مردان و زنان 
جهانی تایلند صاحب ۱۴ مدال رنگارنگ شدند که مدال های 
را  برنز  و  نقره  مدال های  بیشترین  و  ایران  کاروان  طلای 
دختران کسب کردند. رقابت های موی تای قهرمانی جهان 
به میزبانی شهر بانکوک پایتخت تایلند برگزار شد و تیم ملی 
موی تای ایران در هر دو بخش مردان و زنان صاحب ۲مدال 
طلا، ۷ نقره و ۵ برنز شدند. تیم زنان  ایران در این مسابقات 
درخشش ویژه ای داشت و ۹ مدال حاصل از ۲ نشان طلا، ۵ 

نقره و ۲ برنز را به نام خود ثبت کرد. 
در همین راستا »جواد نصیری« -رئیس انجمن موی تای 
ایران- در گفت و گویی اختصاصی با »دنیای هوادار« اظهار 
کرد: سطح رقابت های جهانی تایلند بسیار بالا بود و قهرمانان 
و چهره های سرشناسی در این دوره از رقابت ها شرکت کرده 
بودند که این موضوع به کیفیت رقابت های جهانی افزوده 

بود.
عضو شورای ریاست فدراسیون جهانی موی تای درخصوص 
برنامه انجمن برای شرکت در مسابقات آتی، گفت: در صورت 
اخذ مجوزهای مربوطه، هدف اول ما برگزاری رقابت های 
کشوری است تا بتوانیم استعدادهای داخلی را هم در رشته 

موی تای شناسایی کنیم.
سفیر عالی ورزش در جهان خاطر نشان کرد: مجوز حجاب و 
حضور بانوان مسلمانِ موی تای در جهان را بنده پایه گذاری 
کردم، امیدوارم تمامی ورزشکاران موی تای علی الخصوص 

بانوان  مورد تشویق و تقدیر قرار گیرند.
نصیری در پایان تصریح کرد: از دکتر سجادی وزیر محترم 
ورزش و جوانان، دکتر صالحی امیری رییس محترم کمیته 
فدراسیون  محترم  رییس  علیپور  جناب  و  المپیک  ملی 
کسب  و  موفقیت  می کنم،  قدردانی  ورزشی  انجمن های 
تبریک  ورزش  جامعه  و  آن ها  به  را  رنگارنگ  مدال های 

می گویم.
فدراسیون انجمن های ورزشی اعلام کرد که از سوی کمیته 
برگزاری مسابقات »سمیه خزایی« سرمربی تیم ملی زنان به 

عنوان بهترین مربی این رقابت ها معرفی شد. در همین 
رستا برترین سرمربی جهان در گفت وگو با »دنیای هوادار« 
برای  که  تایلند  در مسابقات جهانی  ما  کرد:  نشان  خاطر 
کسب سهمیه ورلد گیمز 2022 و کامبت گیمز 2023 برگزار 
شد شرکت کردیم، سطح کیفی مسابقات بسیار بالا بود و 
کشورهای قدرتمندی حضور داشتند که در این رشته مدعی 
هستند و واقعاً با برنامه ریزی که داشتند برای مسابقات و با 
آمادگی کامل حضور پیدا کرده بودند اما ما با تمام شرایط 
سختی که بچه های تیم ملی پشت سر گذاشتند در این 
مسابقات حضور پیدا کردیم خدا را شکر توانستیم نتیجه 

عالی کسب کنیم.
سرمربی تیم ملی زنان افزود: در این مسابقات، دخترهای 
ما توانستند دو مدال طلا، ۵ نقره و ۵ برنز کسب کنند که 
این مسلماً نتیجه رضایت بخشی بود که اگر شرایط بهتری 
برای بچه ها وجود داشت و می توانستند اردوهای تمرینی 
بیشتری داشته باشند، قطعا نتایج بهتری هم می گرفتیم، 
تشکر  نصیری  جناب  موی تای  انجمن  محترم  ریاست  از 
می کنم، برای تمامی تلاش های مستمر و دلسوزانه ایشان 

که برای اعزام تیم ملی انجام دادند. 
هموارتر  ما  ملی پوشان  برای  شرایط  امیدوارم  افزود:  وی 
شود و بتوانند در آینده با وضعیت بهتر و با برنامه ریزی  
مطلوب تری به مسابقات اعزام شوند تا بتوانیم پرچم مقدس 

کشورمان را به دفعات بیشتری به اهتزاز درآوریم.
خزایی درخصوص کسب عنوان بهترین مربی جهان گفت: 
سازمان جهانی ایفما ملاک و معیارهایی برای انتخاب افراد 
برای چنین عناوینی دارد و یکی از دلایل این است که با 

توجه به ارتقای سطح فنی بانوان موی تای کار ایران و با توجه 
به محدودیت ها و شرایطی که دارند و ما این بار بیشتر از 
دفعات پیشین فینالیست داشتیم که رشد بی سابقه ای بود، 
همچنین ما هفت فینالیست داشتیم که دو فینال از آن ها 
منجر به کسب مدال طلا و پنج فینالِ دیگر هم به مدال نقره 
ختم شد. این نتایج از نظر سازمان یک پیشرفت بزرگ برای 

بانوان موی تای ایران بود.
توجه  و  نگاه  امیدوارم که مسئولین  افزود:  پایان  در  وی 
ورزشکاران  از  و  باشند  داشته  موی تای  ورزش  به  ویژه ای 
حمایت کنند تا بتوانیم بارها شاهد افتخار آفرینی دختران و 

پسران سرزمینمان در مسابقات و رقابت های جهانی باشیم.
موی تای  تیم ملی  -سرپرست  شاعری«  »مژگان  همچنین 

حضور  گفت:  هوادار«  »دنیای  به  گقت وگویی  در  بانوان- 
در کنار خانواده بزرگ موی تای افتخاری بود، در مسابقات 
جهانی تایلند حدود ۹۲۵ ورزشکار در قالب ۱۲۱ تیم ملی 
شرکت کرده بودند و سطح مسابقات بسیار بالا بود و اکثر این 
۱۲۱ کشوری که در این مسابقه شرکت کرده بودند در تایلند 
از قبل اردو زده بودند، اما بانوان ما با این که آخرین لحظه 
توانستند خودشان را به این مسابقات برساند و در اردوی 
تمرینی خارج از کشور شرکت نکرده بودند، توانستند موفق 

شوند و نتایج قابل قبولی را کسب کنند.
تعداد  بتوانیم  بعدی  دوره های  در  امیدوارم  افزود:  وی 
بیشتری از این ورزشکاران را اعزام کنیم و بتوانیم با مهیا 
کردن شرایط برگزاری اردوهای تمرینی در کشور، میزبانی را 

برای ورزشکاران فراهم کنیم.
سرپرست تیم ملی موی تای بانوان افزود: بانوان تیم ملی ما 
در سه رده سنی جوانان، امید و بزرگسالان به مسابقات با 
هدایت خانم سمیه خزایی که یکی از بهترین مربیان جهان 
هستند اعزام شدند، به هر حال ما مشکلاتی را قبل از اعزام 
داشتیم اما با زحمات و حمایت های جناب نصیری ریاست 
محترم انجمن موی تای ایران، توانستیم ورزشکاران را اعزام 

کنیم.
شاعری در پایان گفت: بهترین ها را برای ورزشکاران کشورمان 
به خصوص بانوان تیم ملی موی تای ایران آرزو دارم، این 
افتخار آفرینان که همگی دل مردم ایران را شاد کردند و مایه 

سربلندی و افتخار همه ما مردم هستند.

همچنین »رقيه محمديان« -قهرمان تيم ملی موی تای ايران- 
که صاحب كاپ تكنيكی فایتر سال موی تای ايران است، به 
»دنیای هوادار« گفت: چندین سال است که فيكس تيم ملی 
هستم و چندين اعزام به مسابقات جهانی و چند قهرمانی 

جهان در سال های 2019 و 2021 را در کارنامه دارم.
وی افزود: در حال حاضر شرايط بسيار خوبی دارم، روزانه 
روزِ  آخرين  تا  دارم  دوست  می کنم،  تمرين  ساعت   7 تا 
مشت زدنم برای كشورم ايران مبارزه كنم و پرچم ایران را به 
اهتزار در بیاورم، اما متاسفانه ما ورزشکاران حمایت خاصی 
نمی بينيم. تنها حامی من در این عرصه، مربی بنده سرکار 
خانوم شاه صنم صدیقی مربی اسبق تیم ملی و سرکار خانوم 
معصومه تاجیک که مربی و قهرمان اسبق تیم ملی در چند 
دوره بوده اند که با هزینه شخصی شان اسپانسری بنده را 

پذیرفته اند.
وی در پایان گفت: آقای حاجی زاده رئیس تربیت بدنی 
شهرستان نظر آباد نیز که در تمامی امور مرا همراهی کرده اند 
و کمال تشکر را دارم. حالا که قهرمان جهان هستم، براي 
المپيك 2024 تمرين می کنم، اميدوارم مسئولين كشورم به 

داد ما قهرمانان برسند.
موی تای  ملی  تیم  -عضو  ممانی«  »فاطمه)آوا(  همچنین 
ایران در رده سنی جوانان- که در شهر بانکوک کشور تایلند 
موفق به کسب مدال طلا شد، در گفت وگویی اختصاصی با 
»دنیای هوادار« گفت: در رقابت های جهانی، با حریفانی از 
کشورهای اروگوئه، تایلند و بلاروس مبارزه کردم و پیروز 
شدم و به مدال طلا رسیدم که کیفیت رقابت های جهانی 

بسیار بالا بود.
انجمن موی تای  از نظم و مدیریت مسئولین  افزود:  وی 
کشورمان بسیار راضی بودم و به همه عوامل خسته نباشید 
می گویم، جا دارد از حمایت ها و محبت های این بزرگواران 

تشکر و قدردانی کنم.
ممانی تصریح کرد: وزارت ورزش و جوانان تا به حال هیچ 
پاداشی به ما نداده و امیدوارم مسئولان از ورزش حمایت 
بیشتری کنند، ما قهرمانان زیادی داریم که می توانند در این 
رشته بدرخشند و اگر حمایت شوند، دستاوردهای بیشتری 

برای ورزش کشور خواهند داشت.
وی در پایان گفت: از جناب جواد نصیری ریاست محترم 
شاعری  خانم  همچنین  و  کشورمان  موی تای  انجمن 
سرپرست تیم ملی بانوان و خانم سمیه خزایی سرمربی 

تیم ملی قدردانی می کنم.

تیم های ملی موی تای مردان و زنان ایران در رقابت های جهانی تایلند صاحب ۱۴ مدال رنگارنگ شدند که مدال های طلای کاروان ایران 
و بیشترین مدال های نقره و برنز را دختران کسب کردند. رقابت های موی تای قهرمانی جهان به میزبانی شهر بانکوک پایتخت تایلند برگزار شد و تیم 

ملی موی تای ایران در هر دو بخش مردان و زنان صاحب ۲مدال طلا، ۷ نقره و ۵ برنز شدند. تیم زنان  ایران در این مسابقات درخشش ویژه ای داشت و ۹ 
مدال حاصل از ۲ نشان طلا، ۵ نقره و ۲ برنز را به نام خود ثبت کرد. 

سارا گلزاری

  خبرنگار


